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В статье исследуются имеющиеся в зарубежной практике подходы к совершенствованию организации деятельно-
сти участковых инспекторов милиции. Анализируется практика проведения в Республике Беларусь эксперимента по 
созданию участкового уполномоченного милиции, наделенного одновременно компетенцией участкового инспекто-
ра милиции, участкового инспектора инспекции по делам несовершеннолетних и оперуполномоченного уголовного 
розыска. Освещены проблемные вопросы, которые препятствовали максимальному достижению поставленных целей 
эксперимента. На основе проведенного эмпирического исследования определены перспективы дальнейшего эффек-
тивного функционирования новой формы работы участковых инспекторов милиции.
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The article examines the approaches available in foreign practice to improve the organization of the activities of district police 
inspectors. The article analyzes the practice of conducting an experiment in the Republic of Belarus on the creation of a precinct 
police commissioner, who is simultaneously endowed with the competence of a precinct police inspector, a precinct inspector 
of the juvenile affairs inspectorate and a criminal investigation officer. The problematic issues that prevented the maximum 
achievement of the set goals of the experiment are highlighted. On the basis of the conducted empirical research, the prospects for 
further effective functioning of the new form of work of district police inspectors are determined.
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